
Svar på interpellation från Liane Blom (L)

Frågor:

- Varför är inte hundbadplatsen uppmärkt enligt beslut i kommunfullmäktige?

Svar: Då jag fick interpellationen i min hand den 21 september tänkte jag att detta inte kan 

stämma. Skylten ska sitta där. Efter en liten tur till Prostudden för att se efter själv kunde jag 

- som interpellanten påpekar - konstatera att ingen skylt om hundbad fanns.

Jag påtalade hos kultur- och fritidschef samt NVK att skylten saknades.

NVK svarade att den 22 juni innevarande år så fanns detta:

NVK hade även de åkt till Prostudden och kunde konstatera samma sak – ingen skylt.

Den var stulen.

- Vilka åtgärder tänker du vidta för att se till att kommunfullmäktiges beslut också 

genomförs?

Beslutet har verkställts vad gäller uppmärkning på plats. Att skyltar stjäls kan hända.

Den 18 oktober kom denna bild från NVK:



I Kommunfullmäktiges beslut från 2019-09-30 står dock ingenting om att informationen ska 

ut på Norbergs kommuns hemsida, men efter korrespondens med Norbergs kommuns 

informationsavdelning finns nu detta:

Därmed anser jag att interpellationen är besvarad

Norberg 23-10-23

Elizabeth Pettersson (S), Ordförande i Kultur- och fritidsnämnden


